

Shanghai Jiangning School

Shanghai Jiangning School, established in 1933, is a public nine-year coherent school with three campuses: Headquarters, Zimian, and Changde. Covering a total area of 38,402 square meters and boasting a floor space of 55,638 square meters, the school upholds its educational philosophy of "Not necessarily the best, but definitely unique." Through its distinctive approach characterized by academic excellence, manageable workload, and unique features, it has earned recognition as a "community-beloved school" and was designated among Shanghai's inaugural cohort of "New Model Quality Schools."

Currently serving 2,538 students across 9 grades and 67 classes, the school employs 226 fulltime staff members, including 4 senior teachers (Highest Professional Rank, Equivalent to Full Professor), 2 special-grade teachers, and 27 senior teachers. Guided by the core values of "pragmatic innovation and positive vitality," the institution inspires faculty to preserve its 90year legacy while fostering continuous pedagogical innovation. This cultivates an environment of sustained improvement, proactive development, and excellence pursuit, providing a nurturing ecosystem for both teachers' professional growth and students' holistic development. The school takes pride in nurturing award-winning educators recognized as "National Outstanding Teachers," "National Education Reform Pioneers," and "Shanghai's Top Ten Head Teachers." Its educational quality has gained widespread societal acknowledgment, establishing it as a premium educational institution in the region.

The school has garnered over 40 national and municipal honors, including the National Youth Civilization Unit, National Exemplary Young Pioneers Brigade, National Mental Health Education Model School, National Football Specialty School, and Shanghai Teacher Professional Development Demonstration School. Maintaining district-wide leadership in educational quality among peer institutions, it stands as a flagship demonstration school within Shanghai's educational landscape.





上海市江宁学校简介

上海市江宁学校创办于 1933 年, 系公办九年一贯制学校, 现有总部、梓棉、 常德三个校区, 占地面积 38402m², 建筑面积 55638m²。学校坚持"不一定第一, 但绝对唯一"办学理念, 以质量优、负担轻、特色明的办学风格, 成为广受老百 姓认可的"家门口的好学校", 获评上海市首批"新优质学校"。

学校现有9个年级、67个班级、2538名学生,在编教职工226人,正高级教师4人,特级教师2人,高级教师27人。学校以"务实创新、健康向上"为核心价值观,激励教师传承江宁九十多年的优秀传统,发扬历代江宁人的优良教风,形成持续改进、主动发展、勇于创新、追求卓越的良好氛围,为师生的多元发展、快乐成长创造了条件。学校曾涌现出"全国优秀教师"、"全国教改新星"、"上海市十佳优秀班主任"等一批优秀教师,学校办学质量受到社会认可,成为区域内优质教育资源。

学校先后荣获全国青年文明号、全国少先队优秀大队、全国心理健康教育特 色学校、全国足球特色学校、上海市教师专业发展示范校等国家及市一级荣誉称 号 40 余项,办学总体水平在区内同类学校中处于领先位置,是上海市的优质品 牌示范校。

